

▲會推出「延·愛」婚宴回禮計劃,並鼓勵新人於大囍日 子,將倆人的愛轉化為祝福延展開去,與殘疾人士一同 分享幸福、喜悦。有意參與計劃的新人可將購買婚宴回禮的 金額捐贈至扶康會或購買由本會服務使用者製作的曲奇 / 手工 藝,將倆人的愛及幸福喜悦與殘疾人士一同分享,讓他們也能 感受愛和溫暖。捐款將全數用於扶康會發展殘疾人士服務,讓 他們發展潛能、融入社會及協助就業。

新人可選擇以下列形式支持:

捐款 將購買婚宴回禮禮物款項捐贈至扶康會,可獲贈由本地 插畫師小克設計的感謝卡

(建議捐贈金額為\$1.000或以上)

選購本會禮品作回禮禮物

- 曲奇 (康姨餅房出品)
- 香薰驅蚊磚 (葵興職業發展中心製作)
- 其他手工藝品

查詢熱線: 2745 4214 查詢電郵: comms@fuhong.org

WeddingTransferLove" **Favour Donation**

愛」婚宴回禮計劃

he Society launched "Wedding Transfer Love" Favour Donation, and encourages the engaged and newlyweds to transform their love and joy into blessings and share with the persons with disabilities. Interested newlyweds can donate the amount of wedding banquet gifts to Fu Hong Society or purchase cookies /products made by our service users, to share their love and happiness to the persons with disabilities. All donations will support the Society continuously develop services to provide more opportunities for the persons with disabilities.

The newlyweds may choose to support in the following ways:

Donation Thank you cards designed by local illustrator Siu Hak will be provided regarding to donation. (Recommended donation amount: HKD 1,000 or

Purchase products made by our service users as wedding banquet gifts

- Cookies (Madam Hong Bakery)
- Mosquito Repelling Bar (Kwai Hing Vocational Development Centre)
- Other Handicrafts

Enquiry hotline: 2745 4214

Enquiry Email: comms@fuhong.org

榮獲ARC國際年報大獎 2022 金獎

RECOGNITION AND AWARDS 獲

Gold Award winner in the ARC Awards International 2022

▲ 康會 2020 - 21 年年報榮獲第 36 屆 ARC 國際年報大 ▶獎 2022 (非牟利機構 (年報): 殘疾人士倡導 / 支援組 別)「整體報告」金獎。年報以《開啟共融新常態》為主題, 點題本會為應對新型冠狀病毒病疫情而積極推動各種服務, 適切地迎合新常態下的需要,打破社交限制和溝通隔膜,開

啟一片共融新天地,讓各 持份者在平實的生活上添 上姿采!本會將繼續優化 年報內容及設計,讓公眾 更清晰了解本會的服務、 機構管治和發展前景。如 有意索取年報,歡迎致電 2745 4214 與本會聯絡。



The Society's 2020/21 Annual Report won the Gold Award (Overall Presentation) at the 36th ARC Awards International 2022 under the category "Nonprofit Organisation: Disabilities Advocate / Assistance". "Start an Inclusive 'New Normal'" was the theme of our Annual Report, illustrating how the Society appropriately cater for the needs of the new normal, overcome social restrictions and communication barriers,

open up a new world of inclusiveness, and bring a fruitful life to all stakeholders, through the various services the Society actively promotes in response to the epidemic. The Society will continue to refine the content and design of our annual reports, to facilitate the readers a better understanding of the Society's services, corporate governance and development prospects. Please contact us at 2745 4214 if you are interested to collect a copy of our Annual Report.



總幹事楊冰梅女士

傳訊及資源發展部經理黎詠儀女十、傳訊及資源發展部 主任陸芷瑩小姐及王詩穎小姐

出版日期 印刷數量

編輯小細

2023年3月

Editorial team

Ms. YEUNG Maggie, Chief Executive Office

Ms. LAI Christy, Communications and Resources Development Manager, Ms. LUK Kamy and Ms. WONG Rachel, Communications and Resources Development Officer

1,400 pcs

No. of publication